
Protokół  Nr  36/2018  
z posiedzenia  XXXVI  Sesji Rady Gminy Obryte  

w dniu 18 czerwca 2018 roku 
 
 

Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 11.06. 
 

1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXV posiedzenia Sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy, w tym ocena przygotowania i 

zaawansowania realizacji  inwestycji na terenie gminy. 
6. Ocena stanu porządku publicznego i bezpieczeństwa publicznego. 
7. Informacja z wykorzystania środków unijnych w zakresie rolnictwa. 
8. Omówienie sprawy zamiany gruntu pod drogę gminną (dz. Nr 140 we wsi 

Ciółkowo Małe). 
9. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Obryte  za 2017 rok. 
a) wystąpienie Wójta Gminy, 
b) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie w sprawie wydania opinii o 
przedłożonym przez Wójta Gminy Obryte  sprawozdaniu z wykonania 
budżetu za 2017 rok, 

c) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy Obryte, 

d) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie w sprawie zaopiniowania wniosku 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Obryte  w sprawie udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy Obryte, 

e) dyskusja, stanowiska Komisji stałych  Rady Gminy na temat 
rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2017 r. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  
 wraz  ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Obryte  za 2017 rok. 

      11.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Obryte absolutorium 
            z tytułu wykonania budżetu za 2017 rok.   
      12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  
            Gminy Obryte. 
      13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 

      2018 r. 
      14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Obryte. 
      15. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania  i rozmiaru zniżek 
            tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dydaktycznych,  
            opiekuńczych i wychowawczych dla dyrektorów i nauczycieli, którym 
            powierzono inne stanowiska kierownicze, określenia tygodniowego 
            obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagoga, psychologa, logopedy,  
            doradcy zawodowego oraz terapeuty pedagogicznego w placówkach 
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            oświatowych, których organem prowadzącym jest Gmina Obryte. 
       16. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania z terenu 
             przy fontannie oraz fontanny usytuowanej na Placu Zabaw w Obrytem. 
       17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu „Regulaminu dostarczania 
             wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Obryte”. 
       18. Ocena zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji 
             społecznej i demograficznej. 
       19. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu 
             pieczy zastępczej za rok 2017. 

20.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
21.  Wolne wnioski i informacje. 
22.  Zakończenie obrad. 

 
       
Ad. 1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad . 
 

Otwarcia posiedzenia XXXVI Sesji Rady Gminy dokonał Pan Rafał Jackowski  –  
Przewodniczący Rady Gminy  Obryte. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
Następnie Wiceprzewodniczący Rady  Gminy stwierdził prawomocność obrad. Na 
stan 15 radnych obecnych jest 14, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i 
uchwał. Listy obecności radnych oraz  osób zaproszonych  stanowią załączniki do 
protokołu. 
 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

P.Przew.RG – porządek obrad wszyscy radni otrzymali. Proszę o zgłaszanie uwag 
lub zmian do proponowanego porządku obrad . 
P.Wójt – proszę o wprowadzenie do porządku obrad po pkt 17 dodatkowego punktu 
pt. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Obrytem.  
Za przyjęciem porządku obrad wraz ze zmianą zgłoszona przez Wójta Gminy 
Obryte głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
Porządek obrad ze zmianami został przyjęty. 
 
Ad.3. Przyjęcie protokołu z XXXV posiedzenia Sesji. 
 
P.Przew.RG – protokół z XXXV posiedzenia Sesji był do wglądu przed 
posiedzeniem. Pani Fabjańczyk wniosła niewielkie uwagi dot. jej wypowiedzi i 
wypowiedzi P.Jakubowskiego. Po przesłuchaniu nagrania część z tych uwag zostało 
uwzględnione. 
Za przyjęciem protokołu z  XXXV posiedzenia Sesji głosowało 14 radnych (100% 
obecnych).  
Protokół z XXXV posiedzenia Sesji został przyjęty.  
 
Ad.4. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom : 
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P.Kruszewska – pytanie dotyczy drogi powiatowej w kierunku Ciółkowa, która jest 
w bardzo złym stanie i wymaga remontu (zwłaszcza w okolicy tzw. olszyn). Proszę o 
interwencję w tej sprawie do powiatu, aby ta droga została dobrze wyremontowana. 
Druga sprawa – dot. mostku na drodze w Ciółkowie Rządowym, mieszkańcy mają 
żal do nas, że nie interweniujemy w tej sprawie.  
P.Mroczkowski – wygląda na to, że upadnie program dot. fotowoltaiki i solarów. 
Najpierw było dużo chętnych. Program dot. wymiany pieców centralnego 
ogrzewania, który miał duże dofinansowanie , pewnie też upadnie bo jest tylko 24 
chętnych. Czy nie warto byłoby się zastanowić nad tym, czy nie jest to już czas  na 
zajęcie się sprawą doprowadzenia gazu ziemnego do naszej gminy. Może Pan Wójt 
zająłby się tą sprawą. Czy to jest możliwe, jakie to są koszty i kiedy to można by było 
zrealizować. 
Godz. 11.11- na posiedzenie Sesji przybył Pan Sławomir Podpora – stan radnych 
zwiększył się do 15 osób. 
 
Ad.5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy, w tym ocena przygotowania i 
zaawansowania realizacji  inwestycji na terenie gminy. 
 
P.Przew. RG udzielił głosu Panu Wójtowi. 
P.Wójt – ostatnia zwykła sesja odbyła się w marcu. W maju odbyła się sesja w trybie 
pilnym na prośbę Państwa Książak w sprawie drogi znajdującej się na początku 
Obrytego. Najbardziej pracochłonną inwestycją realizowaną na terenie gminy jest 
termomodernizacja ZPO i budynku Urzędu Gminy w Obrytem. Wykonanie tej 
inwestycji mamy do 15 lipca 2018 r. Prace cały czas trwają. Co 2 tygodnie mamy 
spotkania z inspektorami nadzoru i wykonawcami. 
Jeśli chodzi o remonty dróg to pierwszy remont dotyczył drogi w Bartodziejach, 
gdzie droga rozsypała się po zimie. Z remontem drogi w Sadykrzu sytuacja jest 
bardziej skomplikowana. Wniosek złożyliśmy do Wojewody o dofinansowanie i 
został rozpatrzony pozytywnie, około 650.000 zł (80%)otrzymamy dofinansowania 
na remont tej drogi. Jutro będzie ogłoszony przetarg na drogę w Sadykrzu i na drogę 
w Kalinowie, na którą środki otrzymamy z FOGR-u. Jest wykonana droga Sokołowo 
Parcele. Sprawa drogi k. P.Raniszewskiego – czekamy na prawomocny wyrok sądu 
w tej sprawie i też będziemy realizować. Jest projekt na drogę Psary Maliki, w tym 
roku będziemy chcieli to zrobić. Problem jest z drogą Tocznabiel, którą trzeba robić 
ze spec ustawy, ale mam nadzieję, że do końca sierpnia pozwolenie na budowę już 
dostaniemy. Składanie wniosków o dofinansowanie jest do połowy września . 
Realizacja funduszu sołeckiego przedstawia się następująco: 
- część zadań jest już wykonane jeśli chodzi o żwirowanie dróg gminnych, 
- w miejscowościach, gdzie mieszkańcy chcieli nawiezienia gruzu, najpierw trzeba 
zrobić podbudowę, ale to bardzo drogo wychodzi. 
- załatwiony jest temat znaku na Kolonii w Obrytem, 
- sprawa świetlic w Psarach i Sokołowie, brakuje wykonawców, trzeba szukać, 
- będzie jeszcze robiony chodnik w Sadykrzu, ale środków nie wystarczy na ten 
odcinek, który mieszkańcy wskazali, rozłożymy to na dwa etapy. 
- jest problem z Klubem Malucha, dostaliśmy dofinansowanie w kwocie 406.000 zł na 
ten klub, który miał się mieścić w budynku gimnazjum w Obrytem. Wygrała firma z 
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Ostrołęki, która do dzisiaj nie podpisała umowy z gminą. Jeśli się nie zgłoszą, to 
trzeba będzie szukać nowego wykonawcy. 
- jesteśmy w trakcie przenoszenia biblioteki do budynku gminnego domu kultury, 
- mamy zarezerwowane środki na termomodernizację GOK-u , budynek jest bardzo 
zimny, duże koszty ogrzewania będą, jeśli tego nie ocieplimy. Wszystkie roboty 
budowlane poszły w górę. 
- nie rozstrzygnięta jest sprawa boiska w Obrytem, 
- złożyliśmy wniosek o samochód strażacki i remont garaży w OSP w Obrytem. 
Ponadto są organizowane różne uroczystości na terenie gminy, które też wymagają 
przygotowań i pochłaniają dużo czasu. Dziękuję mieszkańcom wsi Ciółkowo Małe, 
Nowe i Rządowe oraz Cygan za pomoc w organizacji otwarcia świetlic wiejskich . 
Zakupiona i podłączona została fontanna na placu zabaw w Obrytem, gdzie odbył 
się Gminny Dzień Dziecka. 
P.Linka – co ze sprawą odwodnienia w Zambskach Kościelnych. 
P.Wojt – koncepcja na odwodnienie została opracowana. Szukamy firmy, która nam 
wykona to zadanie. Wniosek o dofinansowanie na zakup tablic edukacyjnych nie jest 
jeszcze rozstrzygnięty. 
P.Linka – została jeszcze do załatwienia sprawa lustra przy skrzyżowaniu w 
Zambskach. 
P.Wójt – będzie zrobiona. 
 
Ad.6.Ocena stanu porządku publicznego i bezpieczeństwa publicznego. 
 
P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom : 
 
P.Olszewski – Komendant Powiatowy Policji w Pułtusku – w okresie od 1 stycznia 
do 31 maja tego roku na terenie gminy Obryte  nastąpił spadek przestępczości (z 18 
do 14 zdarzeń). Głównie dochodzi do przestępstw związanych z mieniem (5 
przestępstw). Wzrost odnotowuje się tylko jeśli chodzi o uchylanie się od płacenia 
alimentów. Jak ktoś nie płaci przez 3 miesiące alimentów, to już jest przestępcą. W 
tym roku jest odnotowane 130 interwencji , w tym 32 to interwencje domowe. 
Niebieską Kartą jest objęte 8 rodzin. Krajowa Mapa Zagrożeń Bezpieczeństwa służy 
do zgłaszania różnego rodzaju problemów pod nr telefonów 112 i 997. Na terenie 
państwa gminy mieliśmy 5 takich zgłoszeń. Dzielnicowym w gminie Obryte jest Pan 
Tomasz Borowy tel.519 035483. 
P.Wójt – na ręce Pana Komendanta składam podziękowanie za dotychczasową 
współpracę, bardzo dobrze nam się współpracuje , na każdą interwencję zgłoszoną 
przez gminę policja reaguje. Wcześniej było więcej włamań na terenach letniskowych 
a teraz bezpieczeństwo jest na wysokim poziomie. 
P.Sekretarz – była w powiecie narada odnośnie bezpieczeństwa, gdzie uczestniczył I 
Zastępca Komendanta Wojewódzkiego Policji i pragnę Państwa poinformować z 
dużym zadowoleniem , że  ocena Komendy Powiatowej w Pułtusku jest bardzo 
wysoka a nawet wiodąca na terenie województwa mazowieckiego. Pan Komendant 
poczynił starania a powiat przeznaczył odpowiednie środki na budowę nowej 
komendy policji w Pułtusku. 
P.Komendant – bardzo dziękuję za zaproszenie i życzę owocnych obrad. 
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Następnie P.Sekretarz przedstawił informację przekazaną przez Komendę 
Powiatową Państwowej Straży Pożarnej w Pułtusku, która stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Ad.7. Informacja z wykorzystania środków unijnych w zakresie rolnictwa. 
 
P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt przedstawił informację w tym zakresie, która stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.8. Omówienie sprawy zamiany gruntu pod drogę gminną (dz. Nr 140 we wsi 
Ciółkowo Małe). 
 
P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Wójt – państwo Włodarczyk z Ciółkowa Małego zwrócili się z prośbą o zamianę 
drogi, która przebiega w sąsiedztwie ich posesji. Proszą o zmianę położenia tej drogi 
na ich gruntach przy granicy z P.Jackiewicz. Było zebranie mieszkańców wsi w tej 
sprawie. Nikt się nie sprzeciwiał tej zamianie. Jeśli radni się zgodzą na tą zamianę, to 
trzeba będzie podjąć uchwałę w tej sprawie. Nowa droga będzie wiele krótsza a 
zarazem szersza niż ta obecna 
P.Włodarczyk – my deklarujemy pokryć koszty geodety i przewieźć wierzchnią 
warstwę drogi na nowe miejsce. Nowa lokalizacja będzie korzystna dla gminy, 
mieszkańców korzystających z niej a także dla nas. Droga będzie wyżej położona. 
Obecna droga ma 800 m a będzie miała ok. 200 m , więc mniejsze koszty utrzymania. 
Myślę, że Rada podejmie pozytywną decyzję w tej sprawie. Sprzeciwu mieszkańców 
nie ma. Dostęp do sieci wodociągowej można zapisać w księdze wieczystej.  
P.Kruszewska – może niech sołtysi się wypowiedzą w tej sprawie. 
P.Najduk – nie słyszałem sprzeciwu. 
P.Oleksa – jakie będą koszty dla gminy w związku z tą zamianą. 
P.Włodarczyk – nie będzie problemu, my przewieziemy tą starą nawierzchnię drogi 
na nowe miejsce. Nie będzie z tym problemu. 
P.Rychlicki – czy biuro geodezyjne nie obciąży gminy za mapy potrzebne do tej 
zamiany. 
P.Wójt – koszty geodety i przewiezienia starej nawierzchni drogi zobowiązują się 
pokryć P. Włodarczyk, więc trzeba pomóc tym ludziom. 
P.Kruszewska – ja mam tylko jedną uwagę, aby ta nowa droga była okopana rowem. 
P.Wójt – myślę, że P.Włodarczyk wywiążą się z tego, do czego się zobowiązują. 
  
Ad.9.Rozpatrzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 
budżetu Gminy Obryte za 2017 rok. 
 

a) wystąpienie Wójta Gminy, 
b) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie  w sprawie wydania opinii o przedłożonym 
przez Wójta Gminy Obryte sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2017 rok , 

c) przedstawienie  wniosku Komisji Rewizyjnej  w sprawie  udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy Obryte, 
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d) przedstawienie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie  w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji  
Rewizyjnej Rady Gminy Obryte w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 
Gminy Obryte , 

e) dyskusja, stanowiska Komisji stałych Rady Gminy  na temat rozpatrzenia 
sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2017 r. 

 
Ad. a.)  wystąpienie Wójta Gminy  
 
P. Przew. RG udzielił głosu Panu Wójtowi Gminy. 
P. Wójt – wykonanie dochodów i wydatków Gminy Obryte w 2017 r.  przedstawia 
się następująco: 
Zrealizowane dochody ogółem wyniosły: 21.275.072,12 zł, co stanowi 100,05% planu, 
z tego dochody własne: 5.068.462,67 zł. Subwencje za 2017 r. wyniosły: 7.984.575,00 
zł, dotacje: 8.222.034,45 zł, w tym na zadania inwestycyjne: 857.316,61 zł Dochody 
własne- 5.068.462,67 zł , tj. 23,82 % dochodów ogółem Gminy. 
Na dochody własne składają się min.: 
Dochody z podatków i opłat – 2.114.914,32 zł, (9,94%  dochodów ogółem zrealiz.)w 
tym te największe to:  
- podatek od nieruchomości – 918.224,68 zł, 
- podatek rolny                       - 297.490,66 zł 
- podatek leśny                       - 184.381,10 zł 
Omawiając dochody podatkowe, należy dokonać analizy skutków: 
- Obniżenia górnych stawek  podatków, które  na dzień 31.12.2017r. wynoszą 
241.859,86 zł,  w tym: 

- podatek rolny    -   43.379,54 zł, 
- podatek od nieruchomości  - 184.116,78 zł, 
- podatek od środków transportowych -   14.363,54 zł ; 

  
Subwencje zostały wykonane w kwocie: 7.984.575,00 zł, co stanowi 37,53 % 
dochodów Gminy ogółem, w tym: 

- część oświatowa   - 3.945.794,00 zł, 
- część wyrównawcza   - 3.922.228,00 zł, 
- część równoważąca   -    116.553,00 zł. 

Wykonanie dotacji celowych w kwocie: 8.222.034,45 zł, co stanowi 38,65 % dochodów 
budżetu Gminy ogółem.  
Dotacje i środki na dofinansowanie zadań inwestycyjnych: 857.316,61 zł, w tym: 
- dotacja celowa ze środków związanych z wyłączeniem gruntów z produkcji rolnej: 
148.163,23 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn. „ 
Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Zambski Stare”, 
- dotacja celowa z rezerwy celowej budżetu państwa na przeciwdziałanie skutkom 
klęsk żywiołowych z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania pn. „ Przebudowa 
drogi gminnej dz. ewid. nr 49 w miejscowości Gródek Nowy nr 200 i nr 301 w 
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miejscowości Ulaski oraz nr 128 w miejscowości Mokrus na odcinku od km 0 + 000 
do km 1 +  410 o łącznej długości 1,41 km”: 574.433,00 zł,  
- środki z tytułu dofinansowania przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej zadania pn. „Budowa bazy edukacyjnej w miejscowości Obryte 
w gminie Obryte” w wysokości: 134.720,38 zł. 
 
Zaplanowane gminne wydatki budżetowe zostały wykonane w wysokości: 
20.790.912,66 zł,  co stanowi 94,48 % planu i przeznaczone na: 
Zadania z zakresu oświaty, wychowania i edukacyjnej opieki wychowawczej – 
6.556.605,05 zł, co stanowi oraz 36,43% wydatków bieżących, w tym na : 

- gimnazja – 1.177.716,02 zł, 
- szkoły podstawowe – 3.547.640,38 zł, 
- na przedszkola i oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych – 912.940,02 
zł, 
- na dowożenie uczniów do szkół – 207.789,08 zł, 
- świetlice szkolne – 171.138,85 zł, 
- stołówki szkolne – 186.997,29 zł, 
- dokształcanie nauczycieli – 22.105,39 zł, 
- na wypłatę stypendiów – 37.971,00  zł, 
- na realizację zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i 
metod pracy dla dzieci i młodzieży w szkołach podstawowych i gimnazjach: 
228.398,97 zł, 
- pozostałe wydatki oświatowe – 63.908,05 zł. 

Zadania z zakresu pomocy społecznej – 7.029.317,78  zł (39,05 % ogółu wydatków 
bieżących) , z tego na: 
Zadania dotyczące gospodarki komunalnej – 1.329.996,20 zł (7,39 % ogółu wydatków 
bieżących). 
Administracja – 2.398.671,45 zł  (13,33% ogółu wydatków bieżących),  
Zadania z zakresu ochrony zdrowia – 57.683,67 zł. 
Zadania dotycz. budowy i utrzymania gminnej infrastruktury drogowej – 232.383,35 
zł. 
Wydatki na obsługę zadłużenia: 157.202,40 zł, w tym odsetki od obligacji – 152.002,94 
zł (0,87% zrealizowanych wydatków bieżących). 
Wydatki na kulturę i ochronę dziedzictwa narodowego – 135.667,05 zł – nakłady 
finansowe na kulturę dotyczą prowadzenia Wiejskiego Domu Kultury w Obrytem  i 
Sadykrzu, świetlic wiejskich oraz Gminnej Biblioteki Publicznej, dla której dotacja w 
2017 r. wyniosła 88.000,00 zł, ponadto wydatki na organizację uroczystości 
rocznicowych w Zambskach Kościelnych. 
Promocja gminy – 44.891,76  zł –organizacja Dożynek Gminnych w Zambskach 
Kościelnych. 
Bezpieczeństwo publiczne i ochronę przeciwpożarową – 53.005,75 zł. 
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Pozostałe –3.492,00 zł. 
Wydatki inwestycyjne Gminy Obryte w roku 2017 wyniosły: 2.791.996,20 zł, co 
stanowi  93,79 % planu i 13,43 % wydatków budżetu ogółem. Dotyczyły one 
następujących zadań: 

1) Poprawa gospodarki wodno – ściekowej poprzez budowę przydomowych 
oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Obryte – 24.332,28 zł, 

2) Budowa sieci wodociągowej w miejscowościach Rozdziały, Rowy, Sokołowo 
Włościańskie – 209.367,10 zł, 

3) Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Zambski Stare – 309.344,80 zł, 
4) Modernizacja drogi gminnej w miejscowości Ulaski – 34.323,00 zł, 
5) Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Sokołowo Włościańskie -

146.815,49 zł, 
6) Przebudowa drogi gminnej nr 340217W – budowa chodnika na odc. dł. 0,974 

km w miejscowości Obryte – 184.564,17 zł, 
7) Przebudowa drogi gminnej nr 340217W Rozdziały – Rowy – Sokołowo 

Włościańskie: 254.249,83 zł, 
8) Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Wielgolas: 107.338,21 zł, 
9) Przebudowa drogi gminnej dz. ewid. nr 49 w miejscowości Gródek Nowy nr 

200 i nr 301 w miejscowości Ulaski oraz nr 128 w miejscowości Mokrus na 
odcinku od km   0 + 000 do km 1 +  410 o łącznej długości 1,41 km: 751.969,14 
zł, 

10) Opracowanie studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Obryte – 45.600,00 zł, 

11) Zakup urządzenia biurowego wielofunkcyjnego na potrzeby Urzędu Gminy – 
11.545,67 zł, 

12) Pomoc finansowa w formie dotacji celowej dla Powiatu Pułtuskiego na 
realizację zadania inwestycyjnego pn. „Budowa systemu wczesnego 
ostrzegania i alarmowania Powiatu Pułtuskiego” – 19.706,58 zł, 

13) Przygotowanie dokumentacji technicznej dotyczącej budowy boiska 
wielofunkcyjnego przy ZPO w Obrytem - 25.461,00 zł, 

14) Rozbudowa oświetlenia ulicznego w miejscowości Zambski Kościelne – 
37.102,90 zł, 

15) Rozbudowa oświetlenia ulicznego w miejscowości Zambski Stare – 5.000,00 zł, 
16) Wykonanie instalacji c.o. oraz kotłowni olejowej w budynku Gminnego 

Ośrodka Kultury w Obrytem – 111.411,95 zł, 
17) Wykonanie remontu świetlicy wiejskiej w miejscowości Cygany –293.181,66 zł, 
18) Ogrodzenie i utwardzenie placu wokół świetlicy wiejskiej w Gródku 

Rządowym–18.625,36zł, 
19) Budowa bazy edukacyjnej w miejscowości Obryte w Gminie Obryte -

149.689,45 zł, 
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20) Głęboka termomodernizacja uwzględniająca montaż odnawialnych źródeł 
energii jako kluczowy element zmierzający do poprawy wyniku 
ekonomicznego i ekologicznego w Gminie Obryte – 18.000,00 zł, 

21) Ogrodzenie boiska wiejskiego w miejscowości Bartodzieje – 3.856,12 zł, 
22) Urządzenie placu zabaw w miejscowości Zambski Kościelne -18.511,50 zł, 
23) Urządzenie placu zabaw i boiska w miejscowości Ciółkowo Małe – 11.999,99 

zł. 
Zadłużenie gminy na dzień 31.12.2017 r. wynosiło:  5.089.367,10 zł, w tym: obligacje 
komunalne: 4.890.000,00 zł, pożyczka z WFOŚiGW: 199.367,10 zł. 
Poziom zadłużenia w stosunku do wykonanych dochodów ogółem: 23,92%. 
Wynik budżetu za rok 2017  zamknął się nadwyżką w kwocie: 484.159,46 zł, na 
planowany deficyt  w kwocie: 741.569,13 zł. Zrealizowane zostały przy tym 
planowane rozchody ( wykup papierów wartościowych) w wysokości: 600.000,00 zł. 
Rozchody pokryto przychodami z emisji obligacji komunalnych w kwocie: 
600.000,00 zł. 
RIO wydała pozytywna opinię o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2017 rok. 
Oczywiście, jest to zasługa wszystkich radnych i pracowników. Rok 2017 był dla 
naszej gminy rokiem bardzo korzystnym. Dziękuję radnym i sołtysom za współpracę 
i pomoc w realizacji zadań inwestycyjnych oraz Pani Skarbnik i pracownikom. 
 
Ad. b) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie     w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez 
Wójta Gminy Obryte sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2017 r. 
 
P.Przew.RG poprosił Pana Wiceprzew. RG o odczytanie w/w uchwały . 
P.Wiceprzew.RG odczytał uchwałę Nr Ci..115.2018 Składu Orzekającego RIO                             
w Warszawie z dnia 10 kwietnia 2018 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym 
przez Wójta Gminy Obryte sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2017  rok, która 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. c) przedstawienie  wniosku Komisji Rewizyjnej  w sprawie  udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy Obryte, 
 
P. Przewodniczący RG udzielił głosu Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej. 
P. Przew. Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie 
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Obryte , który stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Ad. d) przedstawienie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie  w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji  
Rewizyjnej Rady Gminy Obryte w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 
Obryte , 
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P.Przew.RG odczytał uchwałę Nr Ci.214.2018 Składu Orzekającego RIO                            
w Warszawie z dnia  29 maja 2018 r. w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Obryte z dnia 17  maja 2018 r. w sprawie udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy Obryte, która stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. e) dyskusja, stanowiska komisji stałych  Rady Gminy w sprawie rozpatrzenia 
sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2017 r. 
 
Pytań ani uwag do sprawozdania nie zgłoszono. 
 
P. Przew. RG – Proszę Przewodniczących komisji o przedstawienie zajętych 
stanowisk. 
P. Mroczkowski  – Komisja Oświaty  jest za pozytywnym rozpatrzeniem  
sprawozdania z wykonania budżetu gminy  za 2017 rok. 
P. Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za pozytywnym rozpatrzeniem  
sprawozdania z wykonania budżetu gminy  
P. Rychlicki   – Komisja ds. Rolnictwa  jest za pozytywnym rozpatrzeniem  
sprawozdania z wykonania budżetu gminy . 
P.Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest pozytywnym rozpatrzeniem  
sprawozdania z wykonania budżetu gminy . 
 
Ad.10.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Obryte za 2017 rok. 
 
Przew. RG  odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 3 radnych było przeciw, 1 radny 
wstrzymał się od głosu . 
 
Uchwała Nr XXXVI/240/2018 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Obryte za 2017 rok została 
podjęta. 
 
Ad.11.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Obryte 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2017 rok . 
 
P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
P. Przew. RG – proszę Przewodniczących komisji o przedstawienie opinii w tej 
sprawie. 
P. Mroczkowski  – Komisja Oświaty  jest za udzieleniem absolutorium Wójtowi 
Gminy Obryte z tytułu wykonania budżetu za 2017 rok. 
P. Borczyński – Komisja Rewizyjna jest  za udzieleniem absolutorium Wójtowi 
Gminy Obryte  
P. Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa  jest  za udzieleniem absolutorium Wójtowi 
Gminy Obryte. 
P. Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza  jest za udzieleniem absolutorium 
Wójtowi Gminy Obryte. 
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Za podjęciem uchwały głosowało  11 radnych, 3 radnych było przeciw, 1 radny 
wstrzymał się od głosu . 
 
Uchwała Nr XXXVI/241/2018 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Obryte  
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2017 rok została podjęta. 
 
P.Przew.RG – Panie Wójcie , w imieniu Rady gratulujemy absolutorium za 2017 rok 
oraz życzymy wszystkiego najlepszego. 
P. Wójt  –  Szanowni Państwo, dziękuję radnym  za udzielenie absolutorium . 
Gospodarowanie środkami publicznymi zależy od Rady. Dziękuję wszystkim 
radnym, nie różnicuję radnych, tylko staram się robić we wszystkich wioskach na 
terenie gminy. Inwestycji nie robimy dla radnych, tylko dla wszystkich mieszkańców 
gminy. Dziękuję również sołtysom, pracownikom Urzędu. Rok 2017 był bardzo 
owocny dla naszej gminy. Dziękuję wszystkim. 
 
Godz. 12.33 – Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 15 minut przerwy. 
Godz. 12.48 – Przewodniczący Rady Gminy wznowił obrady Sesji. 
 
Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  
Gminy Obryte. 
 
P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Skarbnik – oprócz zmian, które były omawiane na komisjach jest jeszcze jedna 
zmiana dot. zwiększenia wydatków majątkowych o kwotę 50.000 zł na wykonanie 
dokumentacji na przebudowę drogi gminnej w Tocznabieli. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG – proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu uchwały. 
P. Mroczkowski - Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P. Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P. Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P. Karczewska  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza  jest za podjęciem  uchwały. 
P. Przew. RG. - odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXXVI/242/2018 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte została podjęta. 
 
Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte 
na 2018 r. 
 
P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Skarbnik – tylko jedna zmiana dot. zwiększenia wydatków majątkowych o kwotę 
50.000 zł na wykonanie dokumentacji na przebudowę drogi gminnej w Tocznabieli. 
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Ponadto P. Skarbnik przedstawiła zmiany w wydatkach majątkowych, uzasadnienie 
do zmiany Uchwały Budżetowej stanowią załącznik do protokołu. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P. Przew. RG. – poprosił P.Skarbnik o odczytanie uchwały. 
P.Skarbnik odczytała uchwałę w w/w sprawie. 
 P.Przew.RG – proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu uchwały. 
P. Mroczkowski - Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P. Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P. Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P. Karczewska  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza  jest za podjęciem  uchwały. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXXVI/243/2018 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 
Obryte na 2018 r. została podjęta. 
 
Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 
Obryte. 
 
P. Przew. RG  odczytał uchwałę w w/ w sprawie. 
P.Borczyński – myślę, że trzeba wyjaśnić tą sprawę . 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Sekretarz - zmiana wynagrodzenia wynika ze wprowadzenia nowego 
Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 15 maja 2018 roku w sprawie 
wynagradzania pracowników samorządowych, które obliguje Radę do dostosowania 
tegoż wynagrodzenia do przepisów rozporządzenia. 
Razem wynagrodzenie Wójta by wynosiło 9.982 zł , dotychczasowe wynagrodzenie 
wynosi 9990 zł czyli wynagrodzenie będzie niższe o 8 zł  Maksymalne 
wynagrodzenie Wójta może wynosić 10.180 zł .Uchwała wejdzie w życie z dniem 1 
lipca 2018 roku. Zmiana wynagrodzenia dotyczy wszystkich miast i gmin. 
P.Przew.RG – proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu uchwały. 
P. Mroczkowski - Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P. Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P. Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P. Karczewska  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza  jest za podjęciem  uchwały. 
P. Przew. RG. - odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw nie było, 1 radny wstrzymał 
się od głosu.  
 
Uchwała Nr XXXVI/244/2018 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 
Obryte została podjęta. 
 
Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania  i rozmiaru zniżek 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dydaktycznych,  
opiekuńczych i wychowawczych dla dyrektorów i nauczycieli, którym 
powierzono inne stanowiska kierownicze, określenia tygodniowego 
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obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagoga, psychologa, logopedy,  
doradcy zawodowego oraz terapeuty pedagogicznego w placówkach 
oświatowych, których organem prowadzącym jest Gmina Obryte. 
 
P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Sekretarz – do kompetencji Rady Gminy należy możliwość ustalania pensum dla 
nauczycieli zajmujących stanowiska kierownicze oraz pedagogów, psychologów, 
logopedów, doradców zawodowych oraz terapeutów pedagogicznych w szkołach na 
terenie naszej gminy. Te godziny proponujemy w podobnej liczbie co w innych 
gminach. Uchwała dotyczy spraw pracowniczych, dlatego też został przedstawiony 
Związkom Zawodowym ZNP Oddział w Pułtusku oraz Komisji Międzyzakładowej 
Pracowników Oświaty Ziemi Pułtuskiej NSZZ Solidarność Region Mazowsze , 
którzy pozytywnie ten projekt zaopiniowali. Uchwała wejdzie w życie od 1 września 
i będzie opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG – proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu uchwały. 
P. Mroczkowski - Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P. Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P. Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P. Karczewska  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza  jest za podjęciem  uchwały. 
P. Przew. RG. - odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXXVI/245/2018 w sprawie zasad udzielania  i rozmiaru zniżek 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dydaktycznych,  
opiekuńczych i wychowawczych dla dyrektorów i nauczycieli, którym 
powierzono inne stanowiska kierownicze, określenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagoga, psychologa, logopedy,  
doradcy zawodowego oraz terapeuty pedagogicznego w placówkach 
oświatowych, których organem prowadzącym jest Gmina Obryte została podjęta. 
 
Ad.16. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania z 
terenu przy fontannie oraz fontanny usytuowanej na Placu Zabaw w Obrytem. 
 
P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Wójt – dla bezpieczeństwa korzystających z fontanny jesteśmy zobligowani taki 
regulamin wprowadzić . Określa on szczegółowe warunki korzystania z fontanny 
oraz korzystania z terenu przy fontannie. Nie wiem, czy osoby korzystające z terenu 
przy fontannie oraz z fontanny będą go przestrzegać, ale regulamin musi być 
zatwierdzony i dostępny dla osób korzystających z tego terenu. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P. Przew.RG – proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu uchwały. 
P. Mroczkowski - Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P. Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
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P. Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P. Karczewska  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza  jest za podjęciem  uchwały. 
P. Przew. RG. - odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXXVI/246/2018 w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania z 
terenu przy fontannie oraz fontanny usytuowanej na Placu Zabaw w Obrytem 
została podjęta. 
 
Ad.17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu „Regulaminu dostarczania 
wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Obryte”. 
 
P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Dyga T. – zgodnie z ustawą o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 
odprowadzeniu ścieków Rada przygotowuje projekt regulaminu, który następnie 
jest przekazywany do zaopiniowania Dyrektorowi Regionalnego Zarządu 
Gospodarki Wodnej w Warszawie Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody 
Polskie. W  projekcie Regulaminu, który Państwo otrzymaliście zawarto wymagane 
ustawą prawa i obowiązki Gminy oraz odbiorców usług t.j : minimalny poziom 
usług świadczonych w zakresie dostarczania wody i odprowadzania ścieków, 
warunki i tryb zawierania umów z odbiorcami usług, sposób rozliczeń w oparciu o 
ceny i stawki opłat ustalone w taryfach, warunki przyłączania do sieci, warunki 
techniczne określające możliwości dostępu do usług wodociągowo-kanalizacyjnych, 
sposób dokonania odbioru wykonanego przyłącza, sposób postępowania w 
przypadku niedotrzymania ciągłości usług i odpowiednich parametrów dostarczanej 
wody i wprowadzania do sieci kanalizacyjnej ścieków, standardy obsługi odbiorców 
usług, warunki dostarczania wody na cele przeciwpożarowe. Wszystkie 
dotychczasowo zawarte umowy zachowują moc prawną. 
P.Wójt - od 12 czerwca w naszej gminie zaczną obowiązywać nowe stawki za wodę i 
ścieki. Cena 1 m wody będzie wynosiła 2,11 zł tj. o 0.09 zł będzie tańsza, natomiast 
stawka za ścieki będzie wynosiła 4,23 zł za m3  (pobranej wody) a nie tak jak do tej 
pory 12,50 zł od osoby miesięcznie. Jest to wymóg ustawowy. Dla celów 
gospodarstwa rolnego można założyć drugi wodomierz. 
P.Borczyński – czy będzie taki wymóg ustawowy, że ile ktoś wytworzy śmieci, to za 
nie zapłaci a nie jedna osoba musi płacić za inną osobę. 
P.Wójt – prawdopodobnie będzie coś zmieniane w gospodarce odpadami. Za śmieci 
mamy ok. 40.000 zł zaległości. Miesięcznie płacimy firmie 31.000 zł. Dla firm to jest 
bardzo dobre rozwiązanie, ale gmina musi dokładać do śmieci. Piszemy upomnienia, 
ale cały czas są zaległości w tej opłacie. 
P.Przew.RG – proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu uchwały. 
P. Mroczkowski - Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P. Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P. Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P. Karczewska  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza  jest za podjęciem  uchwały. 
P. Przew. RG. - odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
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Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXXVI/247/2018 w sprawie przyjęcia projektu „Regulaminu 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Obryte” została 
podjęta. 
 
Ad.18. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Publicznej Szkole 
Podstawowej w Obrytem. 
 
P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Wójt – sprawa nadania imienia szkole przewija się już od jakieś czasu. Jest 
opracowany harmonogram działań z tym związanych. Dyrektor ZPO w Obrytem 
złożył wniosek do Rady Gminy o nadanie imienia Publicznej Szkole Podstawowej w 
Obrytem. Uroczystość nadania imienia szkole planujemy na październik tego roku. 
Następnie P.Wójt odczytał pismo Dyrektora Szkoły, które stanowi załącznik do 
protokołu. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXXVI/248/2018 w sprawie nadania imienia Publicznej Szkole 
Podstawowej w Obrytem została podjęta. 
 
Ad.19. Ocena zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji 
społecznej i demograficznej. 
 
P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Frąckiewicz- Główny Księgowy OPS – przedstawienie oceny zasobów pomocy 
społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej jest 
wymogiem ustawowym. Ocena była omawiana na posiedzeniu Komisji Oświaty, 
wszyscy radni otrzymali ocenę w wersji papierowej. Jeżeli są pytania dot. oceny, to 
postaram się odpowiedzieć. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
 
Ad.20. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu 
pieczy zastępczej za rok 2017. 
 
P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Frąckiewicz- Główny Księgowy OPS –sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu 
wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej za rok 2017 jest również wymogiem 
ustawowym. Sprawozdanie było omawiane na posiedzeniu Komisji Oświaty, 
wszyscy radni otrzymali tekst sprawozdania do zapoznania. Proszę o pytania lub 
uwagi dot. sprawozdania. 
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Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
 
Ad.21. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Wójt – ad. zapytania P.Kruszewskiej – cały czas monitujemy sytuację dróg 
powiatowych na terenie naszej gminy, ale powiat nie ma środków na remonty dróg. 
W tym roku na pewno nie wykonają remontu tej drogi. Będziemy cały czas zgłaszać 
ta sprawę do powiatu. Odnośnie mostu na drodze w Ciółkowie Rządowym – był on 
robiony sposobem gospodarczym we własnym zakresie. Nie jest to może fachowo 
wykonane, ale postaramy się jeszcze to poprawić 
Ad. zapytania P.Mroczkowskiego – część mieszkańców, którzy złożyli wnioski o 
fotowoltaikę jest  wycofywane . Wniosek jest dalej złożony, nie wycofaliśmy go. Jeśli 
chodzi o doprowadzenie gazu do naszej gminy, to  sytuacja wygląda następująco: 
najpierw zgłosiła się do naszej gminy firma, która oferowała gaz skroplony i chciała , 
aby podłączyły się większe zakłady i jednostki, dopiero później gospodarstwa 
domowe. To nie doszło do skutku. Gaz ziemny jest doprowadzony do Popław, gdzie 
mamy bliżej , ale być może we współpracy z gminą Rząśnik byłoby taniej i szybciej , 
aby sieć gazową doprowadzić do naszej gminy. Będzie w najbliższym czasie 
spotkanie z ministrem Kowalczykiem i Panem Tchórzewskim od Energetyki i będzie 
zapewne program rządowy, ale tam będzie głęboka termomodernizacja (czyli 
wymiana instalacji, wymiana okien, ocieplenie i wymiana pieca). Dofinansowanie 
będzie uzależnione od dochodu danej rodziny. Temat jest otwarty, tylko trzeba być 
cierpliwym. 
 
Ad.22. Wolne wnioski i informacje. 
 
P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Sekretarz – w powiecie jest problem z utrzymaniem dróg powiatowych. Każdy 
walczy o swoją drogę. Droga centralna relacji Rząśnik-Obryte-Pułtusk łączy dwa 
powiaty , ale też może być drogą strategiczną do Warszawy. Część drogi od 
Obrytego do Gródka została wpisana do WPF. Jest możliwość uzyskania środków na 
drogi do 80 % kosztów zadania . Jeśli to wejdzie w tym roku, to będzie możliwość 
takiego działania. Wszystkie nalewki nie zdają zasady. Jeśli się robi drogi, to trzeba 
robić je dobrze, aby nie było takiej sytuacji jak w Bartodziejach i w Sadykrzu. Trzeba 
też stwierdzić, że po naszych drogach jeździ coraz cięższy tabor samochodowy. Stan 
dróg powiatowych na terenie gminy Obryte w stosunku do innych gmin jest 
przyzwoity. Jest okres wyborczy, więc większość inwestycji jest realizowana                         
w okolicach Pułtuska. 
P.Przygodzki – firma skupująca złom w naszej gminie przewozi go przez Bartodzieje 
i Wielgolas a nie powinni tędy jeździć. Trzeba będzie kolejne drogi remontować. 
P.Wójt – Nadleśnictwo też niszczy drogi wywożąc drzewo. 
P.Kruszewska – proszę o wykoszenie poboczy przy drodze w Ciółkowie. 
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Ad.23. Zakończenie obrad. 
 
Godz.13.32– Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie  XXXVI Sesji 
Rady Gminy Obryte. 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
       
 
Protokolant: 
 
/Zofia Bala/         

Przewodniczący Rady Gminy 
    
             /Rafał Jackowski/ 
         
 
 
 


